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Informe de la I Reunió de Poble de Vilassar de Mar 

Data: 6 de juny de 2025 

Hora: 18.30 h 

Lloc: Sala Cultural Roser Carrau 

Assistents: 116 persones 

Ordre del dia 

• Benvinguda 

• Presentació del pressupost municipal 

• Exposició de polítiques impulsades i actuacions previstes: 

o Pressupost municipal – Gerard Grau, regidor d’Hisenda 

o Atenció ciutadana, Governança i Transparència – Elena López Luján, 

alcaldessa 

o Platges – Albert Bartrolí, regidor d’Urbanisme, Territori, Agricultura i 

Platges 

o Habitatge i Participació – Eudald Tenias, regidor d’Habitatge, Participació 

i Contractació Pública. 

o Cultura i Ateneu – Marta Rovira, regidora de Cultura i Patrimoni, 

Feminismes i LGBTI+, Política Lingüística 

• Resposta a preguntes prèvies (formulari d’inscripció) 

• Torn obert de paraula 

La I Reunió de Poble de Vilassar de Mar, celebrada el 6 de juny de 2025, va tenir com a 

objectiu fomentar la participació ciutadana i la transparència en la gestió municipal. Es 

va estructurar en dues parts: una d’expositiva i una de participativa. Durant la primera 

part, es presentà el pressupost municipal per a l’any 2025, així com les principals 

actuacions previstes en àmbits com platges, habitatge, cultura i atenció ciutadana. En 

la segona part, es donà resposta a les preguntes de la ciutadania i es recolliren 

aportacions al torn obert de paraula. 

 

Les principals preocupacions expressades inclouen l’accés a l’habitatge, la millora dels 

serveis públics, la gestió de l’espai públic i la necessitat de millorar infraestructures com 

la neteja viària, el mobiliari de platja i la regulació dels patinets. L’alcaldessa va cloure 
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l’acte reiterant el compromís del govern municipal amb la participació activa i el diàleg 

constant amb la ciutadania.  

 

1. Desenvolupament de la reunió 

La primera Reunió de Poble de Vilassar de Mar s’inicià puntualment a les 18.30 h amb 

la benvinguda de l’alcaldessa, Elena López Luján, qui va agrair la presència de les 

persones assistents. Va subratllar que aquesta trobada és la primera d’un seguit de 

sessions que volen fomentar espais de participació activa en la presa de decisions 

municipals. Aquestes reunions pretenen esdevenir un canal directe per escoltar, 

compartir informació i construir col·lectivament les polítiques públiques del municipi. 

2. Intervencions 

Pressupost municipal 

Gerard Grau, regidor d’Hisenda, començà la seva intervenció destacant la importància 

d’aprovar el pressupost 2025, ja que no es podia seguir funcionant amb el pressupost 

prorrogat del 2024. Aquest canvi venia motivat pel fet que l’Escola Bressol, fins ara 

administrada pel Patronat de l’Escola Bressol, ha passat a ser gestionada directament 

per l’Ajuntament, fet que exigia una nova planificació pressupostària. 

El pressupost s’ha confeccionat amb l’objectiu d’ajustar correctament totes les 

partides, ja que es partia d’un dèficit de finançament en la despesa corrent d’un milió 

d’euros. Finalment, s’ha configurat un pressupost equilibrat, amb una despesa global 

de 28.792.000 euros, que permet augmentar serveis a la ciutadania i alhora reduir el 

deute municipal. 

Inversions previstes (2,5 milions d’euros): 

• Manteniment de la via pública 

• Millora d’equipaments municipals 

 

Atenció ciutadana, Governança i Transparència 

L’alcaldessa explicà que una de les dificultats detectades era la manca de coordinació 

entre les àrees municipals, que treballaven de forma compartimentada. Per resoldre-

ho, s’han reorganitzat en àmbits de treball coordinats amb els caps d’àrea i els tècnics 

responsables. 

Sobre l’atenció ciutadana, destacà que els temps d’espera elevats són una problemàtica 

prioritària. També es  va reconèixer que hi ha manca de personal, ja que la plantilla 
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actual correspondria a un municipi de 10.000 habitants. Aquesta mancança dificulta la 

capacitat de resposta de la institució. 

També es posà de manifest la complexitat de gestionar els diversos canals d’entrada de 

peticions (correu, instàncies, telèfon, etc.), que sovint no tenen un sistema de 

seguiment unificat. 

• Es preveu obrir una oficina de la policia local dins l’Ajuntament  

Platges 

Albert Bartrolí, regidor d’Urbanisme, Territori, Agricultura i Platges, va detallar que la 

licitació de les guinguetes no estava feta quan el nou govern va entrar. Els plecs de 

condicions es van haver de completar amb urgència i es el procés de licitació es va 

portar a aprovació immediatament al Ple municipal del mes d’abril. Es destaca que es 

tracta d’una licitació complexa, amb components tècnics i econòmics, però que ja s’han 

valorat les ofertes i s’han assignat les guinguetes. Ara cal que les empreses acceptin 

formalment. (En la data d’emissió d’aquest informe les tres guinguetes estan 

adjudicades i dues estan ja en funcionament.) 

També es menciona que el servei de socorrisme no estava licitat ni acordat amb 

Cabrera de Mar, però es va licitar ràpidament perquè pogués estar operatiu a l’inici de 

la temporada de bany. El mobiliari de la platja es trobava en mal estat, però ja s’està 

adequant i les dutxes ja estan instal·lades. 

Altres millores destacades: 

• Instal·lació d’un bany per a persones amb mobilitat reduïda a la platja de 

l’Almadrava 

• Tres varades previstes a Vilassar 

• Adhesió a la campanya Platges sense fum per promoure entorns saludables 

Habitatge i Participació  

Eudald Tenias, regidor d’Habitatge, Participació i Contractació, exposà la situació crítica 

del mercat d’habitatge al municipi. Remarca que els preus de lloguer s’han duplicat en 

els darrers anys i que el parc públic és insuficient: actualment, només hi ha 57 pisos de 

protecció oficial de lloguer en un municipi amb aproximadament 10.000 habitatges. 

A més, el 90% d’aquests habitatges perdran la seva qualificació de protecció oficial en 

els pròxims 2 o 3 anys, fet que permetrà als propietaris vendre’ls a preu de mercat, 

agreujant encara més la situació. 

Tenias assenyala que sovint s’enfronten a manca de col·laboració per part de bancs i 

fons d’inversió per trobar solucions als desnonaments. També menciona els 
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“desnonaments silenciosos”, referint-se a aquells veïns que han de marxar de Vilassar 

perquè no poden assumir el cost de l’habitatge. 

S’explicità una màxima clara del govern: 

“Ningú hauria de marxar del seu poble perquè no pot pagar-se un habitatge.” 

Entre les mesures impulsades, destaquen: 

• Polítiques per incrementar el parc d’habitatge públic, prioritàriament en règim 

de lloguer. 

• Accions per controlar el lloguer temporal i lloguers turístics. 

• Mesures perquè els pisos buits s’incorporin al mercat de lloguer social 

S’anuncià que a inici de l’any vinent s’està treballant per inciar les obres d’una 

promoció a la zona de la Muralla (darrere del poliesportiu de La Bòbila), amb 50 

habitatges dotacionals destinats a joves, gent gran i col·lectius en situació de 

vulnerabilitat i exclusió residencial. 

També es treballa en la resolució del procediment judicial relacionat amb el solar de 

Can Vives, amb l’objectiu d’ampliar el parc d’habitatge de protecció oficial. 

Finalment, s’informa de la posada en marxa del Consell d’Inclusió, el reglament del 

qual es vol portar a aprovació en el ple del mes de juliol. 

 

Cultura 

Marta Rovira, regidora de Cultura i Patrimoni, Feminismes i LGBTI+, i Política 

Lingüística, centra la seva intervenció en l’equipament de l’Ateneu, una qüestió que ha 

generat molt interès i ha estat objecte de nombroses preguntes a través del formulari 

previ. 

S’han trobat amb un espai que no disposava dels elements bàsics per funcionar 

adequadament, com ara sistemes d’il·luminació (focus) i equipament de so. A més, 

calia establir un model clar de gestió que garantís la qualitat del servei. 

Durant els dos mesos que el nou govern ha estat al capdavant, s’ha fet un seguiment 

actiu de les obres i s’està pendent de l’aprovació definitiva del pressupost municipal per 

poder adquirir els elements pendents, com els focus, i ampliar el contracte de neteja. 

També s’està treballant per establir un sistema de gestió municipal de l’equipament. En 

paral·lel, s’elabora un pla d’usos per a tots els espais escènics i culturals del municipi, 

en col·laboració amb la Diputació de Barcelona, amb l’objectiu de definir criteris clars, 

eficients i sostenibles per a la programació i l’ús d’aquests espais. 
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3. Segona part: Torn obert de paraula i respostes a preguntes prèvies 

S’inicià la segona part de la reunió amb la lectura i resposta de les preguntes 

formulades prèviament a través del formulari d’inscripció. A continuació, es dona pas al 

torn obert de paraula. 

 

Esports 

Intervé Núria Paricio, regidora d’Esports: 

1. Es pregunta si està previst construir un annex al pavelló o un espai adequat per 

la pràctica de la gimnàstica artística? 

La regidora apunta que s’està redactant l’informe MIEM (Mapa d’Instal·lacions 

Esportives Municipals), iniciat pel govern anterior, que analitzarà l’estat i les 

necessitats dels equipaments. A partir d’aquí, es treballarà en un Pla Esportiu 

Municipal, tot prioritzant el manteniment dels espais existents. 

2. Quin seguiment fa la Comissió de Seguiment de la Piscina Municipal de les 

queixes que es formulen sobre la gestió de l’empresa concessionària? 

Les queixes que arriben directament als canals de l’ajuntament són traslladades 

als tècnics municipals pertinents perquè en facin el seguiment i es doni la 

resposta pertinent, alhora que es traslladen al responsable de la instal·lació 

perquè adopti les mesures necessàries.  

 

Educació i Joventut 

Maria Vinuesa, regidora d’Educació i Joventut, tractà les qüestions següents: 

1. Obertura d'una estança més pel curs 2025-2026 a l'Escola Bressol de lactants, ja 

que, un cop fet el sorteig es quedarà una aula sencera sense plaça pública al 

poble.  

La regidora explica que s’està treballant amb Intervenció i Secretaria per estudiar 

la viabilitat econòmica d’obrir una nova estança de lactants. També es coordina 

amb l’equip tècnic i docent. (En la data d’emissió d’aquest informe l’obertura 

d’aquesta nova estança d’Infantil 1 ja és una realitat.) 

2. Compliment de la Guia d’Alimentació de la Generalitat de 0-3 anys: 

Tot i que la Guia de la Generalitat conté recomanacions, es va fer una formació 

específica amb l’equip de pediatria del CAP i el disseny dels menús es fa amb la 

seva cooperació. El seguiment serà continuat i s’avaluarà el marge de millora. 

3. Millora dels patis de les escoles públiques del municipi : 

S’apunta que els patis de les escoles han millorat molt en els últims anys. Però 
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que hi ha una diagnosi prèvia que es va fer fa uns anys sobre la millora dels 

patis de les escoles i s’utilitzarà com a punt de partida per detectar possibles 

millores. 

 

 

4. Seguiment de l’espai TEA (Trastorn de l’Espectre Autista): 

Se’n fa un seguiment setmanal, amb reunions amb tècnics i monitors. L’espai es 

mantindrà el curs vinent. 

 

Espai públic i Governació 

Àngel Font, regidor d’Espais públics, Governació, Protecció Civil: 

1. Civisme i descans al casc antic: 

S’ha començat a desplegar un pla de futur, amb: 

o Campanya de conscienciació amb locals. 

o Delimitació visual de les terrasses. 

o Control policial i sancions si cal. 

o Actualització de l’ordenança de convivència (abans "ordenança de 

policia i bon govern"). 

2. Gossos a la platja: 

El municipi disposa de la platja compartida amb Premià de Mar. A més, 

s’incorporaran dos agents municipals per reforçar el control a platges i zones 

verdes del Pla de l’Avellà i la Xinesca. 

3. Semàfors a la N-II i la Ronda de Vilassar: 

Es puntualitza que els semàfors de la N-II depenen de la Generalitat, mentre 

que els interiors són competència municipal. 

 

Mobilitat i Medi Ambient 

Agnès Salat, regidora de Mobilitat, Medi Ambient, Equipaments 

1. Respon a la pregunta sobre l’autobús directe a Barcelona: 

La regidora explica que el govern anterior va fer la consulta a la Generalitat, i la 

resposta va ser que aquesta línia d’autobús no és prioritària perquè Vilassar ja 

té tren. Es treballa amb municipis veïns per crear una línia conjunta, encara en 

fase inicial.  

https://www.vilassardemar.cat/ajuntament/organitzacio-municipal/arees-regidories/espais-publics
https://www.vilassardemar.cat/ajuntament/organitzacio-municipal/arees-regidories/governacio
https://www.vilassardemar.cat/ajuntament/organitzacio-municipal/arees-regidories/proteccio-civil
https://www.vilassardemar.cat/ajuntament/organitzacio-municipal/arees-regidories/mobilitat
https://www.vilassardemar.cat/ajuntament/organitzacio-municipal/arees-regidories/medi-ambient
https://www.vilassardemar.cat/ajuntament/organitzacio-municipal/arees-regidories/equipaments
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2. Gratuïtat del bus de Cabrils: 

La titularitat d’aquesta línia correspon a l’Ajuntament de Cabrils. 

3. Ampliació i adequació de les voreres del municipi: 

S’explica que hi ha un pla d’accessibilitat del 2018, que ha quedat obsolet. Es va 

demanar un recurs per actualitzar-lo, però es va denegar. S’exploraran altres 

vies per fer-ne un de nou. 

4. Aparcaments a l’entorn de les escoles: 

Es prioritzarà la seguretat dels infants. Fa uns anys es va fer el Pla de Camins 

Escolars amb la participació de les famílies dels centres, indicaven la necessitat 

de tenir un entorn segur i que es pogués arribar al centre caminant o amb 

bicicleta. Això fa que hi hagi la necessitat de reduir el trànsit a prop dels centres 

escolars, fet que no encaixa amb l’existència d’aparcaments prop d’aquests 

entorns. 

5. Poda i zones verdes: 

El contracte actual està caducat i s’està treballant en un plec conjunt amb les 

zones verdes. 

6. Més neteja al poble: 

El nou contracte de recollida i neteja viària ha millorat el servei. Es demana 

feedback ciutadà per seguir millorant. S’ha reforçat la neteja amb aigua. 

7. Contenidors tancats i reciclatge: 

La normativa europea obliga a millorar la separació de residus i si no 

s’incrementa el percentatge s’hauran de pagar multes que haurem de pagar 

entre tots. D’aquí deriva el sistema de contenidors identificats.  

 

Torn obert de paraula 

Durant el torn obert, es recolliren les següents qüestions i aportacions: 

• Veïns del casc antic s’ofereixen a col·laborar amb el consistori per millorar el 

descans nocturn. 

• Famílies de la Bressoleta demanen què passarà amb els infants que no 

obtinguin plaça. Maria Vinuesa, regidora d’Educació,  expressa que no pot 

garantir-ho de manera taxativa, però està treballant per donar resposta a totes 

les famílies. 

• Quan s’aprovarà l’ordenança de civisme? 

L’alcaldessa, Elena López,  respon que es preveu aprovar la constitució de la 

comissió redactora al pròxim ple. Es tindran en compte les aportacions del 

Consell de la Vila, però encara no hi ha una data definitiva. 
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• Manteniment dels ascensors d’accés a la platja: El regidor, Àngel Font, comenta 

que el contracte està caducat. Actualment, s’ofereix un servei mínim, però 

s’iniciaran accions per millorar-lo. 

• Accés a la platja sense barana ni banc: 

Hem tingut una actuació intensa per intentar adequar l’estat a la platja, però 

encara hi ha mancances. Estem pendents de reposar els bancs de platja, que 

ens ha portat la Diputació. 

• Plantes privades envaint la via pública: És cert que hi ha molts carrers que són 

estrets i que les plantes sobresurten. Es tindrà en compte fer requeriments als 

veïns que tenen les plantes en aquest estat. L’Ajuntament té la capacitat 

sancionadora.  

• Patinets: El 2022 es va redactar una ordenança de circulació que no és prou 

acurada i s’ha de refer. S’estan iniciant els tràmits per redactar una nova 

ordenança i en breu es portarà al Ple la creació de la comissió per la redacció 

d’aquesta nova ordenança.  

• Obres per l’ampliació de la sorra de la platja, que l’any passat ja es va fer a 

Premià i es va dir l’any passat que aquest any es faria a Vilassar de Mar, es farà? 

Hem tingut reunions amb Costes, estem a l’espera que ens diguin el timming, 

però no és immediat i ens van explicitar que Cabrera anirà abans que Vilassar. 

 

4. Cloenda:  

L’alcaldessa tancà la primera reunió de poble donant les gràcies a totes les persones 

que han fet arribar les seves aportacions i que han assistit a l’acte.  I ha anunciat que 

les Reunions de Poble es repetiran periòdicament. 
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Annex: 

Preguntes formulades posteriorment a la reunió de poble 

Tema: Espai públic 

Pregunta: 

El carrer Picasso hi ha una vorera poc ample i molts problemes d’espai per aparcar els 

cotxes. Això fa que molts vehicles aparquin sobre la vorera dificultant el pas. A part la 

finca del carrer Picasso 23 tenim problemes greus per treure els nostres cotxes del 

pàrquing per falta d’espai i visibilitat. S’hauria d’anul·lar l’aparcament de la vorera 

esquerra i fer més ample la vorera.  

Resposta:  

 

Si ampliem vorera hem d’eliminar una línia d’aparcament de zona blava. Els 

aparcaments de zona blava estan compromesos en un contracte amb l'empresa 

concessionària que els gestiona. Aquest contracte acaba el juliol del 2026, a partir 

d'aquell moment podrem modificar-los (a valorar canviar a aparcament en bateria). 

No és una obra prevista actualment. No obstant això, estem pendents de l'actualització 

del Pla d'Accessibilitat, que ens permetrà prioritzar les actuacions en voreres com la 

que proposa, donat que els recursos de l'Ajuntament són limitats. 

 

Respecte a la sortida de vehicles des de l’aparcament soterrani de Carrer Picasso, 23, el 

gual existent està perllongat més enllà de la sortida i la distància és suficient 

aparentment. Pel que fa a la visibilitat, no hi poden aparcar cotxes a la banda dreta 

(sortint del gual), així que en principi se n’hauria de tenir; i per la banda esquerra, es 

podria valorar la ubicació d’un mirall, prèvia sol·licitud a l’Ajuntament.  

 

Tema: Salut 

Pregunta: 

Amb el nou espai de l’Ateneu o Sala Carrau, l’associació TEAMS ( famílies amb fills amb 

TEA) us proposem que valoreu crear un grup de teatre inclusiu on hi puguin participar 
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joves amb TEA amb professionals formats o sensibilitats amb les característiques 

d’aquests joves amb TEA.  

Resposta:  

Apuntem el suggeriment. És una proposta que es podrà treballar en el marc de la Xarxa 

d’Inclusió, un cop aquest òrgan de participació es posi en funcionament properament. 

 

Tema: Espai públic 

Pregunta: 

Estacionament de bicicletes a prop dels parcs, escoles, centre del poble per poder 

traslladar-nos de manera sostenible.  

Resposta:  

 

El Pla Director de la Bicicleta preveia la instal·lació de diversos aparcaments que s'han 

anat instal·lant. Prop i a dins de les escoles ja n'hi ha, així com prop dels equipaments 

esportius, biblioteca i alguns parcs, però ens apuntem la suggerència d'instal·lar-ne 

més en parcs que ara no en tenen i pel centre. Estudiarem les possibilitats. 

 

Tema: Medi ambient 

Pregunta: 

Canvi de gestió del número màxim d’obertura de rebuig per la gent que té bebès, ja 

sigui amb cens, creant compensacions o mètodes de reciclatge ja que és injust 

promoure naixements i alhora penalitzar-ho.  

Resposta:  

El contenidor no té límit d'obertures, però sí que la taxa penalitza un ús molt freqüent. 

Estem estudiant la possibilitat de modificar la taxa en aquest sentit i crear un barem 

diferent per determinats casos, com ara les famílies amb nadons. Si finalment podem 

incloure-ho, serà a partir del 2026, però, perquè les taxes es modifiquen sempre (per 

llei) d'un any pel següent. 

 

Tema: cultura 

Pregunta: 
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A part de l’Ateneu ( teatre, cinema ) els altres grups de cultura popular tenen lloc al 

programa cultural del poble? 

Resposta:  

L’agenda cultural de Vilassar de Mar és plena d’activitats que fan les entitats, 

especialment les de cultura popular, que tenen un gran protagonisme en les festes 

populars del nostre poble. L’Ajuntament col·labora amb tot el que cal perquè puguin fer 

les activitats, dins de les seves possibilitats. I les entitats col·laboren també amb 

l’Ajuntament. 

 

Tema: Medi ambient  

Pregunta: 

Per que la zona industrial està tan abandonada? Fa pena, mots esportistes corren, 

joves, mitjana edat i jubilats. Les palmeres han rebentat les voreres, està ple d’herba i 

falten dos papereres, tot va a terra, llaunes, bosses de brossa, begudes...  

Resposta:  

El contracte de neteja està pensat per prioritzar la neteja de la zona urbana, però tot i 

això hi ha previst una neteja de les voreres de la zona industrial un cop per setmana i la 

neteja de la via tres cops per setmana. Passarem nota de l'estat en què es troba per tal 

de reforçar puntualment el servei. 

 

Tema: Platja/ equipaments 

Pregunta: 

1. Hi ha algun problema amb col·lectors o depuradores, que l’aigua de la platja 

quasi sempre està bruta? 

2. Perquè no es poden utilitzar els equipaments esportius per fer concerts o 

actuacions, com a la majoria de pobles de Catalunya? 

3. Es necessari al Vilassart un tendal o aire condicionat per suportar la calor a 

l’estiu ( ceràmica, pintura, etc) 

Resposta:  

1. No hi ha hagut cap problema als col·lectors ni a cap de les depurades del nostre 

voltant (EDAR Teia i EDAR Mataró), únicament hi ha problemes quan hi ha pluges fortes 

i el clavegueram no pot absorbir l’increment sobtat de aigua de pluja. Les dades 

analítiques indiquen que la qualitat de l’aigua de la nostra platja és bona.   
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2. El Paco Martin s'havia utilitzat com a espai per fer actes però amb la nova normativa 

de seguretat el paviment no aguanta suficient pes i per tant no podem organitzar-hi res 

sense reforçar-lo prèviament (possibilitat que estem estudiant però que no és 

immediata). Pel que fa als camps de futbol, l'organització d'actes malmetria greument 

la gespa. 

3. D'acord amb l'entitat, està previst instal·lar els tendals al llarg del juliol, quan la 

brigada tingui disponibilitat. 

 

 

Tema: Medi ambient/ Platges 

Pregunta: 

Neteja de Vilassar d’ampolles i plàstics.  

Qualitat de l’aigua del mar, està cada dia molt bruta i vull saber d’on ve aquesta 

“porqueria”. 

Resposta:  

Les ampolles i plàstics que de tant en tant es troben pel carrer, així com les que es 

dipositen a les papereres es retiren amb l'escombrada manual que cobreix tot el poble 

cada dia, excepte les lleres de la riera, en què la freqüència és una mica més baixa. Pel 

que fa als contenidors d'envasos, es recullen tres cops a la setmana els matins, amb un 

reforç els dissabtes a la tarda durant l'estiu. 

 

Tema: Mobilitat  

Pregunta: 

Fa anys que ma mare de 89 anys va recollir gairebé 500 signatures per demanar 

l’augment de parades del bus per poder anar a les platges. Agrairia resposta.  

Resposta:  

Estem fent esforços per poder destinar una part del pressupost del 2026 a augmentar 

l'horari de la línia de bus, per tal que ofereixi servei els dissabtes a la tarda i els 

diumenges. Desconeixíem aquesta recollida de firmes, però podem estudiar la 

possibilitat d'afegir una parada al tram de la NII, sempre i quan això no penalitzi 

significativament el temps de recorregut. 
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Tema: Medi ambient  

Pregunta: 

De qui és la responsabilitat de la neteja al pàrquing de l’estació L’estat és absolutament 

lamentable i pot provocar problemes de salut pública.  

Resposta:  

La titularitat d'aquest espai, i per tant la responsabilitat del seu manteniment, és de 

RENFE. Som conscients de l'estat en què es troba i per això des de l'Ajuntament 

periòdicament se'ls fan requeriments de neteja i manteniment. 

 

Tema: Educació/ Mobilitat/ Espai públic 

Pregunta:  

Bressoleta: tema alimentació, necessito una justificació més amplia. A dia d’avui, no es 

segueixen les següents recomanacions de la Generalitat: 

1. Es dona sal a infants menors d’1 any. 

2. No es donen cereals no farinacis integrals. Tot son farines blanques ( macarrons, 

arròs, pa, etc,) 

3. Es donen processats: embotits, per exemple, entre d’altres. 

Si s’han fet el menú amb equips de pediatres, m’agradaria conèixer les indicacions que 

es van fer.  

Plaça Josep Tarradellas: Hi ha prevista alguna millora en aquesta plaça. És gran, bonica 

i amb infinitat de possibilitats, si es cuida una mica. 

Vigilància policia a les escoles: Es flexibilitzarà el seguiment que es fa i la permissivitat 

d’aparcament a l’entrada i sortida de l’escola? Es necessita habilitar un espai ( més 

gran) on poder deixar el cotxe quan deixem/recollim els nens als Alocs. 

Resposta:  

Bressoleta: L’alimentació dels infants de la bressoleta, tal com es va dir a la reunió de 

poble, compte amb l’assessorament de l’equip de pediatria del CAP. Encara que 

considerem que té tots els aspectes nutricionals que corresponen a aquestes edats, 

també som conscients que hi poden haver modificacions que el millorin, per aquets 

motiu hem iniciat un procés de revisió per tal que sigui un menú de qualitat adequat a 

l’edat els infants. 

Plaça Josep Tarradellas: s'han instal·lat els nous jocs infantils inclusius i està previst 

reparar les baranes de la part nord. 
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No obstant, es valorarà la possibilitat de dur a terme un procés participatiu per a 

repensar aquesta zona verda en la seva totalitat, ja que coïncidim que està molt 

desaprofitada. 

Aparcament a les escoles: volem promoure la mobilitat activa per anar i venir dels 

centres educatius, d'acord amb el Pla de Camins Escolars que es va aprovar el 2022 i 

que comptava amb un ampli suport de les famílies de totes les escoles públiques i en 

particular dels Alocs, on la mobilitat activa era una demanda del 83% de les famílies. La 

mobilitat activa (desplaçar-se a peu o en bicicleta) fomenta els hàbits saludables i 

l'autonomia dels infants i facilita una entrada més tranquil·la a l'escola, a banda de 

minimitzar l'impacte mediambiental del desplaçament. Per garantir la seguretat de les 

famílies a les entrades i sortides de les escoles, l'estacionament de vehicles motoritzats 

a l'entorn ha de ser mínim i per això no s'habilita cap espai d'aparcament per cotxes als 

entorns de les escoles. 

 

Tema: Mobilitat 

Pregunta:  

Targeta Rosa per autobusos gratuït per a persones amb discapacitat? 

Resposta:  

Apuntem el suggeriment, podem estudiar-ho de cara el 2026. 

 


